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Številka :  032-16/2023  (150) 
Datum   :  15.11.2023 
 

Z A P I S N I K 
7. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v sredo, 8.11.2023 ob 
17. uri v sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, Kambičev trg 5. 
 
PRISOTNI so bili: Jakob Gašpir, Marjan Jelenič, Mihaela Kegljevič, Matjaž Krošl, Matej Kuhar,  
                              Alen Lenič, Alja Pincolič, Renata Kus Pisek* in Slavko (Lojze) Pucelj. 
OPRAVIČIL se je: Primož Kadunc. 
* Renata Kus Pisek se je seji pridružila ob 1757. 
 
7. redno sejo je vodil župan Robert Zagorc. 
Seja se je pričela ob 17. uri ob navzočnosti 8 (osmih) članov Občinskega sveta.   
 
Seja je bila sklepčna. 
 
Na sejo so bili povabljeni: predsednica NO, člani Občinske uprave in novinarji. 
 
Župan je pozdravil navzoče in jih obvestil, da se seja snema.  
 

AD 1. 
Določitev dnevnega reda 

Za 7. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

  1.  Določitev dnevnega reda 

  2.   Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje 
  3.    Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama - seznanitev 
  4 .  Predlog Odloka o proračunu Občine Kostanjevica na Krki za leto 2024:  

4.1. Predlog Sklepa o Načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Kostanjevica na 
        Krki za leto 2024 
4.2. Predlog Sklepa o opravi javne razprave o predlogu proračuna Občine Kostanjevica na Krki 
        za leto 2024 

  5.       Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Galerija  
           Božidar Jakac Kostanjevica na Krki 
  6.       Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Krško 
  7.       Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Lekarna Krško 
  8.       Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 
 
Župan je na podlagi 78. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, Občinskemu 
svetu predlagal sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Galerija Božidar Jakac Kostanjevica na Krki, glede na to, da gre za manj zahtevne spremembe in 
dopolnitve ter uskladitve z zakonom, po skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 
 
Župan je odprl razpravo po predlogu za sprejem odloka po skrajšanem postopku. 
Razprave ni bilo. 
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Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme sklep, da se Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Galerija Božidar Jakac Kostanjevica na Krki  
sprejme po skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:  8 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 
Prav tako je župan na podlagi 78. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, 
predlagal Občinskemu svetu sprejem Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Zdravstveni dom Krško, glede na to, da gre za manj zahtevne spremembe in dopolnitve ter uskladitve 
z zakonom, po skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 
 
Župan je odprl razpravo po predlogu za sprejem odloka po skrajšanem postopku. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme sklep, da se Odlok o spremembah Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Krško sprejme po skrajšanem postopku za sprejem 
odlokov. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:  8 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

Ravno tako je župan na podlagi 78. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, 
predlagal Občinskemu svetu sprejem Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Lekana Krško, glede na to, da gre za manj zahtevne spremembe in dopolnitve ter uskladitve z 
zakonom, po skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 
 
Župan je odprl razpravo po predlogu za sprejem odloka po skrajšanem postopku. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme sklep, da se Odlok o spremembi Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda Lekarna Krško sprejme po skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:  8 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 



 

Stran 3 od 8 
 

Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu.  

Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme predlog dnevnega reda za 7. redno sejo v 
predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:  8 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

AD 2. 

Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje 
Gradivo za sejo in to točko je bilo članom občinskega sveta posredovano po pošti 26.10.2023. 

 

Župan je odprl razpravo po zapisniku 6. redne seje. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme zapisnik 6. redne seje v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:  8 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

AD 3. 

Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 

Župan je navzočim pojasnil, da je točka seznanitev in se o njej ne glasuje. Poročilo o realizaciji sklepov 
6. redne seje je bilo posredovano s sklicem seje, župan pa je podal ustno poročilo o aktualnih 
zadevah:  

- zaključena so dela pri obnovi ceste v spodnjem Orehovcu in Ivanjšah. Nova asfaltna površina 
obeh cest skupaj je izvedena v dolžini 630 m v skupni vrednosti cca. 93.000 EUR; 

- z Ministrstva za naravne vire in prostor so bila odobrena in nakazana sredstva za odpravo 
posledic avgustovskih poplav za Tercialski most in sicer 40% predračunske vrednosti popisa 
del v znesku 228.000 EUR; 

- naročeno je prefugiranje dela kamnitega tlaka v mestnem jedru, ki se bo postopoma, tudi v 
bodoče, obnavljal vsako leto;   

- vzpostavljeno je območje omejene hitrosti (cona 30 km/h) na območju t.i. novega naselja v 
Kostanjevici; 

- nova javna razsvetljava v Sajevcah je v polnem delovanju, s čimer je povečana prometna 
varnost na cesti in novi kolesarski povezavi;   

- pričela se je prva faza obnove oziroma gradnje vodovoda od Črneče vasi do Vrbja in Vrtače; 
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- do petka, do 10. novembra, je rok za zbiranje prijav za neurja s točo na kmetijskih pridelkih; 

- vse navzoče je povabil na dobrodelni koncert za Stanka Oštirja, ki bo v ponedeljek 13.11.2023 
ob 17. uri v dvorani La Vie; 

 

Župan je odprl razpravo po podanem poročilu. 

Razprave ni bilo.  

Župan je zaključil razpravo. 

 

                                                                                       AD 4. 

4. Predlog Odloka o proračunu Občine Kostanjevica na Krki za leto 2024 
    4.1. Predlog Sklepa o Načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Kostanjevica na Krki  
            za leto 2024 
    4.2. Predlog Sklepa o opravi javne razprave o predlogu proračuna Občine Kostanjevica na Krki za  
            leto 2024 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila sta podali Karla Gašpar, višja 
svetovalka I za javne finance, proračun in gospodarske dejavnosti in Judita Lajkovič, direktorica 
Občinske uprave. 

 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Razpravljali so: Jakob Gašpir, Alja Pincolič, Mihaela Kegljevič in Marjan Jelenič. 

Na vprašanja so odgovarjali: župan, Anita Krajnc, Karla Gašpar in Matej Kuhar. 

Jakob Gašpir: V 8. členu Odloka o proračunu Občine Kostanjevica na Krki za leto 2024 je napisano, da 
župan na predlog vodje projekta obravnava in potrjuje investicijsko dokumentacijo, kadar je skupna 
vrednost projekta do višine 100.000 EUR z DDV ter potrjuje investicijsko dokumentacijo potrebno za 
prvo fazo prijave na razne razpise. Vprašal je, kdo je vodja projekta in zakaj do določene višine odloča 
župan? 

Karla Gašpar je odgovorila, da sta vodji ponavadi Anita ali Matej. Anita Krajnc je dodala, da je praksa 
tudi drugih občin, da do določene višine odloča župan, saj so včasih zelo kratki roki za prijavo na 
razpis in si s tem olajšamo delo.  

Jakob Gašpir je vprašal tudi, če je v 18. členu - uveljavitev odloka napisan napačni datum, da odlok 
velja od 01.01.2025? 

Karla Gašpar je odgovorila, da je to napaka in velja od 01.01.2024. 

Jakob Gašpir je še vprašal, kje v proračunu je postavka za tercialski most? 

Karla Gašpar je povedala, da je na postavki Odprava posledic škode na občinski javni gospodarski 
infrastrukturi - naravne nesreče 04.08.2023, ker so tako svetovali na Ministrstvu za naravne vire. 

Alja Pincolič je vprašala, kaj je  davek na plovila? 

Župan je odgovoril, da je to davek, ki ga plačujejo lastniki plovil. 

Mihaela Kegljevič je vprašala, če bo katera investicija zapostavljena na račun obnove mostov? 

Karla Gašpar je odgovorila, da se znižujejo sredstva za pločnik do bencinskega servisa in projektiranje 
dvorca, ki bo potekalo fazno. V prihodnjem letu se predvideva priprava projektov. 

Marjan Jelenič je predlagal, da se iz postavke za asfaltiranje v višini 100.000 EUR, del sredstev nameni 
za polepšanje Kostanjevice (npr. za ureditev parkirišča pri pokopališču). 
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Svetnik Matej Kuhar je povedal, da je iz povedanega razvidno, da sta stali cesti Orehovec in Ivanjše 
skoraj 100.000 EUR. Cene so se zelo zvišale, tako da če se da postavko na pol, ne ve, če se bo za 
50.000 lahko kaj naredilo. 

Jakob Gašpir je povedal, da je potrebno spoštovati prioritete in da ima dostop do gospodinjstev 
prednost pred asfaltiranjem parkirišča. Vprašal je tudi na kateri postavki je zaslediti rezervacije? 

Karla Gašpar je povedala, da na stanju sredstev ob koncu leta. 

Jakob Gašpir je vprašal, kaj je v projektu Interreg? 

Župan je odgovoril, da gre za sodelovanje z Občino Sošice RH, z Žumberkom in da gre za ureditev 
turistične infrastrukture - kolesarskih poti, označitev in podobno. 

Navzoči so še razpravljali o obnovi mestnega dvorca. Župan je povedalo, da se bo šlo v fazno obnovo, 
podobno, kot so obnavljali dvorec Štanjel. 

 

Ker druge razprave ni bilo je župan zaključil razpravo in predlagal dva sklepa. 

Prvi sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o Načrtu ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Kostanjevica na Krki za leto 2024 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:  8 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
  

Drugi sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o opravi javne razprave o predlogu 
proračuna Občine Kostanjevica na Krki za leto 2024 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:  8 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

AD 5. 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Galerija 

Božidar Jakac Kostanjevica na Krki 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja 
svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki za uvodna pojasnila. Gradivo sta predhodno obravnavala Statutarno 
pravna komisija in Odbor za družbene dejavnosti in mladino. Na seji sta poročala predsednica 
Statutarno pravne komisije, Mihaela Kegljevič in predsednik Odbora za družbene dejavnosti in 
mladino, Alen Lenič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 
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Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda Galerija Božidar Jakac Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:  8 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

AD 6. 
Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Krško 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja 
svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki za uvodna pojasnila. Gradivo sta predhodno obravnavala Statutarno 
pravna komisija in Odbor za družbene dejavnosti in mladino. Na seji sta poročala predsednica 
Statutarno pravne komisije, Mihaela Kegljevič in predsednik Odbora za družbene dejavnosti in 
mladino, Alen Lenič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Zdravstveni dom Krško v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:  8 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

AD 7. 
Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Lekarna Krško 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja 
svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki za uvodna pojasnila. Gradivo sta predhodno obravnavala Statutarno 
pravna komisija in Odbor za družbene dejavnosti in mladino. Na seji sta poročala predsednica 
Statutarno pravne komisije, Mihaela Kegljevič in predsednik Odbora za družbene dejavnosti in 
mladino, Alen Lenič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 
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Razpravljala je Mihaela Kegljevič, ki je povedala, da je na Komisiji podala predlog, da javni zavodi, 
tako ZD Krško kot Lekarna Krško enkrat letno poročajo Občinskemu svetu. Predlagala je, da je to po 
zaključnih računih. 

Anita Krajnc je povedala, da bo poskrbela za to. 

 

* Med razpravo se je seji ob 1757 uri pridružila Renata Kus Pisek. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Lekarna Krško v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:  9 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

AD 8. 
Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 

V uvodu točke je župan člane občinskega sveta pozval, da svoja vprašanja, ki jih bodo ustno zastavili, 
na kratko zapišejo in oddajo pri tajnici občinske uprave. 

Do zaključka priprave zapisnika, ni bilo oddano nobeno vprašanje. 

 

Alen Lenič je povedal, da so dobili rezultate dodatnih preiskav vode iz močvirnatega območja ob 
Grajski in Vodeniški cesti, ki so jih naredili na Biotehniški fakulteti. Rezultati preiskav so v redu, 
vendar po enkratnem vzorcu ni bilo mogoče povzeti zaključkov. Predlagajo še en odvzem vzorca 
prihodnje leto v času škropljenja.  

 

Jakob Gašpir je navzoče seznanil s pobudo Sveta staršev OŠ Jožeta Gorjupa, da bi Občina okrepila 
prizadevanja za ureditev prehoda za pešce na Dobah. Argumenti Direkcije staršev niso prepričali, saj 
je na isti cesti, nekaj kilometrov naprej, pri Grobljah vrisan prehod. Zanima jih, če ima Direkcija 
različna merila za Občine? 

Anita Krajnc je odgovorila, da je na Dobah narejen otok, ki umirja promet in se zato smatra, da 
prehod ni potreben. 

Župan je odgovoril, da se bodo še potrudili. 

 

Marjan Jelenič je vprašal, zakaj so ob novi cesti v novem naselju na Gorjupovi postavljeni 12 metrski 
kandelabri, kjer so eni večji od drugih? Mislil je, da bo tam igrišče in rekel naj bodo vsi iste višine. 

Matej Kuhar je odgovoril, da je bilo to kasneje ugotovljeno. Pojasnil je, da višji kandelabri osvetljujejo 
več prostora, posledično se jih postavi manj. Pri tem projektu je sodeloval drug projektant kot na 
Ljubljanski, ki je bil izbran kot najcenejši. Vsaka šola nekaj stane.  

 

Druge razprave ni bilo, zato je župan zaključil točko in ob 1806 uri ugotovil, da je dnevni red 7. redne 
seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki izčrpan. Navzočim se je zahvalil za udeležbo in 
sodelovanje na seji ter vsem skupaj zaželel lep dan še naprej.   
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Na koncu seje je župan v svojem in v imenu članov občinske uprave ter kolegov svetnikov voščil 
vsem, ki so med sejama praznovali  rojstni dan in sicer Renata Kus Pisek, Alja Pincolič in Matej Kuhar.  
Zaželel jim je predvsem zdravja in vse dobro, tako osebno kot pri njihovem delu, Matej Kuhar  pa je 
vsakemu izročil majhno pozornost. 
 
Čisto na koncu pa je direktorica občinske uprave, Judita Lajkovič čestitala Alji Pincolič za rojstvo sinka 
Edija, ki je tako postal prvi svetniški dojenček v naši občini. Alja Pincolič se je vsem zahvalila za 
čestitke in darilo, ki ga je prejela v porodnišnici. 
 
 
 
Zapisala:                            Robert Zagorc,  
Marjana Krhin, tajnica                                                                                                                   župan     


